

وزارة المالية

دعوة لتقديم عروض خدمات استشارية لدعم برنامج
مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص

تماشياً مع توجه حكومة دولة الكويت نحو تحفيز برنامج الشراكة بين القطاعين العام والخاص، تعلن هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص عن دعوة الجهات الاستشارية المتخصصة المحلية والأجنبية لتقديم العروض الفنية والمالية الخاصة بخدمات لتقديم " الدعم لبرنامج مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص"، حيث سيقوم المستشار الذي سيتم تعيينه بتقديم الدعم إلى هيئة مشروعات الشراكة وفقاً لأحكام القانون رقم (116) لسنة 2014 بشأن الشراكة بين القطاعين العام والخاص والتشريعات الأخرى ذات العلاقة بأعمال الهيئة، والتي تطرح المشروعات التنموية على أساسها.

تعتبر هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص الجهة المنوط بها تنفيذ برنامج الشراكة بين القطاعين العام والخاص من خلال دورها الأساسي كجهة مختصة ومسؤولة عن طرح المشروعات بالتعاون مع الجهات العامة التي سيتم تنفيذها وفقاً لهذا النظام وذلك في القطاعات المختلفة ومنها على سبيل المثال لا الحصر:

1. قطاع الطاقة.
2. قطاع الرعاية الصحية.
3. قطاع التعليم.
4. قطاع الاتصالات.
5. قطاع النقل.
6. قطاع العقار.
7. قطاع المياه وإدارة مياه الصرف الصحي.
8. قطاع معالجة النفايات الصلبة.

وترغب هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص من خلال الخدمات الاستشارية المطلوبة بتعيين مستشار لتقديم الدعم الفني والمالي لإدارة المشروعات وكذلك نقل الخبرات وبناء القدرات والمهارات لدى موظفي الهيئة، وإعداد برامج تدريبية لتدريب من ترشحه الهيئة من موظفيها أو موظفي الجهات العامة التي تتعامل معها في شأن مشروعات الشراكة وفقاً لأفضل الممارسات الدولية المعمول بها في مثل هذه المشروعات.

الشروط الواجب توافرها في الجهات الاستشارية المتقدمة (شركة أو ائتلاف):

- خبرة لا تقل عن 10 سنوات في مشروعات نظام الشراكة إقليمياً ودولياً.
 - أن يكون لدى المتقدم مكاتب إقليمية ودولية رسمية في الدول التي توجد بها تلك المكاتب.
 - خبرة فنية سابقة (أكثر من 10 سنوات) في إعداد دراسات وطرح مشروعات الشراكة.
 - خبرة سابقة (أكثر من 10 سنوات) في إعداد الدراسات المالية والتقييم المالي لمشروعات الشراكة.
 - خبرة سابقة (أكثر من 10 سنوات) في آليات إدارة المشروعات.
 - يجب أن تنطبق كافة الشروط السابقة على المتقدم.
- على من يرغب من المكاتب الاستشارية المتخصصة بالحصول على مستند طلب تقديم العروض أن يتقدم للهيئة للحصول على مستندات تقديم العروض، بموجب طلب يتضمن اسم الجهة المتقدمة أو أعضاء التحالف (إن وجد) مرفقاً معه شيك مصدق أو معزز من بنك مرخص له بالعمل في دولة الكويت لصالح "الجهاز الفني لدراسة المشروعات التنموية و المبادرات" بقيمة (1000) دينار كويتي.

ويتعين تسليم العروض النهائية باليد إلى مقر هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص في ظرف مختوم وبموعد أقصاه الساعة 12:00 ظهراً (بتوقيت دولة الكويت) من يوم الاحد الموافق 12 يوليو 2015.

على أن يتضمن نسخة مطبوعة مصحوبة بنسخة الكترونية من الطلب وأن تقدم العروض باليد فقط من قبل ممثل عن الجهة المتقدمة إلى:

هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص
(الجهاز الفني لدراسة المشروعات التنموية و المبادرات- سابقاً) مبنى شركة المشروعات السياحية الدور الثاني، منطقة الشويخ الإدارية، شارع الجهراء، الكويت.
كما يتعين إرسال صورة من العروض النهائية على العنوان الإلكتروني التالي:

ihc@ptb.gov.kw

هذا ولن يتم قبول أي عرض مرسل عن طريق البريد. يحق للهيئة رفض أية عروض غير مستوفية لشروط الطرح. وتحفظ الهيئة بكامل حقوقها في إجراء أي تعديل على نطاق المشروع أو تعليقه أو تمديده أو إلغائه في مرحلة ابداء الرغبة أو أي من المراحل التالية و في أي وقت و دون أدنى مسؤولية على الهيئة

- No less than 10 years of experience in PPP projects regionally and internationally
- The respondent must have officially registered regional and international offices. Technical experience (more than 10 years) in developing studies and tendering PPP projects.
- Experience (more than 10 years) in developing financial studies and valuations for PPP projects.
- Experience (more than 10 years) in project management.
- The respondent must fulfill all the criteria above.

Parties interested in obtaining the RFP document are requested to submit to KAPP a request letter comprising the entity's name and the names of the consortium members if applicable. The letter is to be accompanied by a certified cheque from a bank licensed to operate in Kuwait, for the 'Partnerships Technical Bureau' with a sum of 1000 KWD.

Hard copies of the final proposals, along with electronic soft copies (CD), are to be submitted in person to KAPP in a sealed envelope at no later than 12:00 pm (Kuwait time) on Sunday 12th of July 2015, to the attention of:

Kuwait Authority for Partnership Projects
(Previously known as The Partnerships Technical Bureau)

Touristic Enterprises Company Building
2nd Floor, Shuwaikh Administrative Area, Al-Jahra Street, Kuwait.

A soft copy of the final proposal should also be sent to the following e-mail address: ihc@ptb.gov.kw

KAPP shall reject any proposal sent by post and shall reject any proposal that fails to meet the tender requirements.

KAPP reserves its full rights to perform any amendments on the project's scope of work, to suspend it, extend it or cancel it in the Expression of Interest stage or any other stage at any time with no liability whatsoever on KAPP or any other government entity. This announcement is an integral part of the project documentation and is complementary to it.

أو أي جهة حكومية أخرى ويعتبر هذا الإعلان جزءاً لا يتجزأ من وثائق المشروع ومكمل ومتمم لها.

Invitation to Submit Proposals for In-House Consultancy

Support for the Public Private Partnership Projects Program

In line with the Government of The State of Kuwait's strategy to promote the Public Private Partnership (PPP) program, Kuwait Authority for Partnership Projects (KAPP) hereby invites qualified local and international consultancy firms to submit technical and financial proposals for providing "In-House Consultancy Support for the PPP Projects Program." The selected consultancy firm will provide full support to KAPP in accordance to law 116/2014 regulating public private partnerships and other related laws and regulations relevant to KAPP's work and to the tendering of development projects.

Kuwait Authority for Partnership Projects (KAPP) is the focal point for the implementation of the PPP program, through its primary role as the entity responsible for tendering projects in cooperation with the relevant Public Entities. PPP projects span across multiple sectors, including but not limited to:

- 1- Power
- 2- Healthcare
- 3- Education
- 4- Communication
- 5- Transportation
- 6- Real estate development
- 7- Water and wastewater management
- 8- Solid waste management

Through the consultancy services required, KAPP is looking to retain a consultant in order to provide technical and financial support to the Projects Management Department and perform the required knowledge transfer, capacity building and training programs to KAPP's employees as well as the employees of Public Entities cooperating with KAPP on PPP projects; in-line with the relevant international best practices prevailing in the PPP projects domain.

Conditions for respondents submitting proposals (individual firm or consortium):